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REPUBLIKA HRVATSKA 

  PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
               GRAD CRIKVENICA 
UO za financije, turizam i gospodarstvo 
Odsjek za gospodarstvo, turizam i projekte 
 
KLASA: 302-01/17-01/02 
UR. BROJ: 2107/01-05/09-17-3 
Crikvenica, 13. studenoga 2017. 
 
 
Predmet: Zapisnik s 1. sjednice Odbora za gospodarstvo održane 13. studenoga 2017. 
g. s početkom u 10:00 sati u sali za sastanke Gradske uprave, Kralja Tomislava 85. 
 

Nazočni članovi Odbora: 

1. Dino Manestar 

2. Dragutin Šnajdar 

3. Dario Smojver  

4. Ivan Brozičević 

 

Odsutni: predsjednik Odbora Damir Rukavina, zamjenica Ivona Matošić, Silvia Crnić, 

Kristijan Koščić, Divna Bleha, Martin Kovačić, Gojko Ostojić, Arsen Bistričić, Miroslav Đipalo 

Gojko Ostojić, Martin Kovačić i Divna Bleha elektronskom su poštom opravdali nedolazak. 

Ostali prisutni: 

Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za financije, turizam i gospodarstvo 

Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 

samoupravu 

Stanka Car, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno uređenje, 

zaštitu okoliša i imovinu 

Denisse Mandekić, viša stručna suradnica za gospodarstvo, turizam i projekte 

Sjednicu otvara pročelnica UO-a za financije, turizam i gospodarstvo Jasna Perhat u ime 

predsjednika Odbora, g. Rukavine, koji nije u mogućnosti nazočiti sjednici Odbora. 

Pročelnica je u ime gradonačelnika čestitala članovima Odbora za gospodarstvo na 

imenovanju te im poželjela uspješan rad. Prenijela je čestitke i od strane zamjenica 

gradonačelnika koje su ispričale nedolazak. Budući da sjednici nije nazočna većina članova 

Odbora, postavlja se pitanje da li početi s radom budući da Odbor ne može donositi 

zaključke. Članovi Odbora su suglasni da bi svakako trebalo proći dnevni red te provesti 

raspravu. 

Utvrđen je sljedeći dnevni red koji je jednoglasno prihvaćen: 
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Dnevni red: 
 

1. Prijedlog Odluke o porezima Grada Crikvenice 
2. Izvješće o realizaciji Strategije gospodarskog razvitka Grada Crikvenice do 30. 

06. 2017. 
3. II.  izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Grada Crikvenice za 2017. 

godinu 
4. Razno 

 

Ad. 1. Jasna Perhat predstavlja članovima Odbora prijedlog nove Odluke o porezima Grada 

Crikvenice koji se predlaže isključivo zbog usklađenja sa zakonskom regulativom. Porezi 

čine oko 10 % ukupnih prihoda proračuna koji se troše nenamjenski – najčešće na podizanje 

standarda u sportu, kulturi itd. Napominje da prema novoj regulativi jedinice lokalne 

samouprave ostaju bez dijela prihoda te će do 2020. g. Vlada provoditi kompenzacijske 

mjere.  

Dragutin Šnajdar izražava neslaganje s porezom na potrošnju za ugostitelje; smatra da je 

on neprihvatljiv jer stavlja ugostitelje u neravnopravan i nekonkurentan položaj. Ovu vrstu 

poreza nema nijedna zemlja članica EU-a. Državna uprava bi trebala omogućiti niske poreze 

kako bi gospodarstvenici mogli funkcionirati i biti konkurentni. Napominje da će biti problema 

sa zapošljavanjem radne snage jer si ugostitelji neće moći priuštiti povećanje plaća. 

Jasna Perhat odgovara da se radi o 100%-nom državnom porezu te da će i jedinice lokalne 

samouprave imati teškoća s novom regulativom jer svaki manji prihod znači odustajanje od 

nekog rashoda. Na razini poreza i prireza se u godini ostvari oko 29 milijuna kuna koji se 

troše na podizanje standarda u školstvu, predškolskom odgoju, kulturi i sportu.  

Dino Manestar napominje da problem sa zapošljavanjem u ugostiteljstvu već postoji te da 

se svake godine poboljšavaju uvjeti za sezonske radnike. Na tržištu nema stručnih kadrova i 

to je veliki problem. Sindikati bi probleme trebali riješiti s državom. 

Dario Smojver smatra da bi malim obrtnicima trebalo smanjiti namete; u inozemstvu su 

porezni sustav i strategija kvalitetniji, što rezultira i lakšim privlačenjem radnika.  

 

Ad. 2. Jasna Perhat predlaže da se 2. i 3. točka dnevnog reda rasprave objedinjeno jer je 

realizacija Strategije gospodarskog razvitka Grada Crikvenice povezana s II. izmjenama i 

dopunama Plana razvojnih programa za 2017. g. 

 I. i II. izmjene proračuna i izvršenje Plana razvojnih programa dijele se na 3 upravna odjela u 

sklopu Gradske uprave te predlaže da pročelnica svakog odjela izloži svoj dio izmjena 

proračuna.  

Stanka Car ističe da je u Odjelu za komunalni sustav na II. rebalansu smanjenje rashoda za 

4.400.000 kn. Smanjila se stavka na programu sufinanciranja izgradnje prometnica 

(skretanje prema Novom Vinodolskom) budući da su taj dio sufinanciranja preuzele Hrvatske 

ceste. Izgradnja rotora na zapadnom ulazu u grad financirana je iz Proračuna.  
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Uređenje prometnica dodatno je umanjeno jer je u novu stavku izdvojen realizirani projekt 

uređenja Ulice Milovana Muževića zbog prijave na natječaj za dobivanje bespovratnih 

sredstava iz EU fondova.  

Vezano za kapitalna ulaganja u luke, sklopljen je sporazum s Lučkom upravom za 

sufinanciranje njihovih kapitalnih projekata.  

Smanjenje sredstava je i na stavci agrozone jer se do kraja godine neće realizirati milijun 

kuna. Iz istih razloga je smanjenje i na stavci uređenja novoga groblja, a došlo je do izmjene  

i kod uređenja zgrade MO-a Crikvenica-zapad na traženje MO-a Crikvenica-zapad.  

Smanjena je i stavka projekta Biciklom po Rivijeri Crikvenica koji je prijavljen na natječaj 

Ministarstva turizma. Obzirom da dosad nisu dobivena sredstva, pretpostavka je da se 

program ne može realizirati do kraja godine.  

Povećana je stavka ulaganja u dekoraciju i iluminaciju grada zbog nabave novih ukrasa u 

adventskom razdoblju. 

Kapitalno ulaganje u uvalu Pazdehova je umanjeno jer su radovi realizirani po nižoj cijeni 

nego što je bilo planirano.  

Javna DTK mreža se neće realizirati do kraja godine jer se čeka što će biti s projektom e-

Županija.  

Umanjenje je i na stavci sanacije deponija Duplja u dogovoru s komunalnom tvrtkom. 

Na stavci ulaganja u prostorne planove i projektnu dokumentaciju radi se o usklađenju s 

ugovorenim iznosima i stanjem projekata. 

Na stavci stjecanja ostale imovine radi se o troškovima procjene zemljišta i zamjene 

zemljišta s Eko-Murvicom (Macel i teren na kojemu Eko-Murvica obavlja svoju djelatnost). 

Umanjena je stavka energetske obnove Dječjeg vrtića Radost; troškovi planirani II. 

rebalansom izrealizirat će se do kraja godine. 

Jasminka Citković predstavlja kapitalna ulaganja u Upravnom odjelu za društvene 

djelatnosti i lokalnu samoupravu.  

Kod ulaganja u imovinu stavka se odnosi na nabavu tableta za gradske vijećnike.  

Na stavci ulaganja u osnovnoškolsko obrazovanje ističe se projekt izgradnje školske 

sportske dvorane koji je u tijeku. Iznos investicije je oko 14,5 milijuna kuna. Do kraja godine 

očekuje se realizacije oko 2 milijuna kuna. Završetak radova se predviđa do sezone.  

Projekt rekonstrukcije Stare škole je na kraju i upravo je u tijeku preseljenje knjižnice. 

Otvaranje se očekuje krajem studenoga.  

Na stavci opreme za manifestacije je povećanje u iznosu od 8.000 kn za uređenje pozornice 

na glavnom trgu. U troškovima ravnopravno sudjeluju Turistička zajednica Grada Crikvenice, 

Eko-Murvica i Grad Crikvenica.  

Od projekta Bajkovitog dječjeg parka se zasad odustalo; traži se nova lokacija.  
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Vezano za projekt uređenja ribarske kućice u Selcu, u tijeku je rješavanje imovinsko-pravnih 

odnosa.  

Što se tiče ulaganja u sportu, ulaže se u nogometno igralište koje će se spojiti s Gradskom 

sportskom dvoranom te nogometno igralište u Jadranovu (drenaža i poravnanje površine, 

postavljanje umjetne trave). U tijeku je izrada troškovnika.  

Kod izgradnje boćališta Gornji kraj problem su imovinsko-pravni odnosi. Projekt se prebacuje 

u UO za komunalni sustav. 

Što se tiče kapitalnog ulaganja u bazen, interes postoji i sljedeće godine se može napraviti 

projekt.  

Što se tiče proračunskih korisnika, najveća promjena je kod Dječjeg vrtića Radost zbog 

projekta energetske obnove glavne zgrade za koji smo dobili bespovratna sredstva iz 

Europskog fonda za regionalni razvoj.  

U OŠ V. Nazora u tijeku je popravak kotlovnice; radovi će ući i u sljedeću godinu.  

Kod Muzeja Grada Crikvenice, što se tiče arheološkog nalazišta, u dogovoru s 

konzervatorima zaštitit će se keramička peć, a u 2018. g. je u planu zatrpavanje nalazišta s 

ciljem zaštite nalazišta. 

U vezi jame Vrtare male u Dramlju, u planu je bolje označavanje lokacije. 

U suradnji s Muzejom Grada Crikvenice ulaže se u gradinu Badanj – Ministarstvo kulture 

sufinancira 70 %, a Grad Crikvenica 30 %. 

U proračunu je i projekt zaštite i valorizacije Kotora – uređenje staza, postavljanje 

informativnih ploča, uređenje gromača.  

Dino Manestar postavlja pitanje tko će upravljati nogometnim igralištem u Jadranovu te tko 

upravlja igralištem u Crikvenici. 

Jasminka Citković odgovara da još nije poznato tko će upravljati igralištem u Jadranovu, a 

igralištem u Crikvenici upravlja NK Crikvenica.  

Dino Manestar napominje da bi se s predstavnicima NK Crikvenica trebalo porazgovarati o 

dovođenju profesionalnih sportskih ekipa na pripreme u Crikvenicu budući da je trenutno 

stanje da sportske ekipe budu smještene u Crikvenici, a voze se na pripreme na igralište u 

Novom Vinodolskom po komercijalnim cijenama.  

Dario Smojver napominje da mnoge ekipe zbog toga vjerojatno i odustanu od dolaska jer 

vožnja od grada do grada na trening nije praktična. Predlaže da se razmisli i o organizaciji 

teniskog kampa u kontekstu razvoja sportskog turizma. Ističe da bi povezivanje sportskih 

dvorana s hotelima u Crikvenicu dovelo vrhunske sportaše i da je to veliki potencijal. Na plaži 

ispred hostela Karlovac bi u cilju poboljšanja turističke ponude trebalo postaviti rampu za 

osobe s invaliditetom, tuš, ležaljke, a bilo bi dobro i otvoriti kafić. 

Jasna Perhat napominje da je u proračunu za sljedeću godinu planirano uređenje plažnih 

prostora i na podizanju kvalitete plaža se kontinuirano radi.  
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Dario Smojver ističe da hostel Karlovac slavi 60 g. postojanja i da je u hostelu nedavno 

boravilo 500 džudaša iz 20 svjetskih zemalja. Hostel je ugostio i gimnastički kamp, rukometni 

kamp, u planu je pokretanje boksačkog kampa – te aktivnosti su manje poznate, a značajno 

doprinose ponudi sportskog turizma.  

Dr. Ivan Brozičević napominje da se sportski i zdravstveni turizam trebaju razvijati paralelno 

i da tu postoji mnogo neiskorištenog potencijala; Crikvenica ima potencijal da bude 

popunjena cijele godine. Smatra da nam nedostaje strategija i vizija razvoja turizma.  

U vezi organizacije manifestacija, Dragutin Šnajdar postavlja pitanje za koga ih zapravo 

radimo i predlaže da se crikveničke udruge više angažiraju u smislu turističke promocije.   

Dario Smojver smatra da treba biti strpljiv i dovesti manifestacije na višu razinu te više 

ulagati u razvoj sportske turističke ponude, u čemu je on kao aktivni sportaš spreman 

pomoći. 

Zapisnik sastavila: 
Denisse Mandekić, v.r. 

 
 

 

 


